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REFERAT 
 
Møde i Kommunikationsudvalget 
Den 6. maj 2025 kl. 14-15.30 via Teams 
 
Deltagere: Jesper Grunwald, Susan Hedlund, Karen Hedegaard, Hanne Mørup og 
Annette Thernøe. 
 
Afbud: Stig Ekman (deltog kortvarigt i mødet) og Susanne Lindholm 
 
Fra sekretariatet deltog: Dorte Langeland Christensen 
 

0. Kort præsentationsrunde 
Jesper Grunwald bød Annette Thernøe velkommen i kommunikationsudvalget, 
og alle præsenterede sig selv. 
 

1. Valg af ordstyrer 
Susan blev valgt. 
 

2. Valg af referent 
Dorte blev valgt til referent. 
 

3. Valg af ordstyrer  
- 
 

4. Orientering fra formanden 
Jesper fortalte, at han havde talt med Michael og aftalt med ham, at han fortsat får 
alt materiale tilsendt. 
 

5. Godkendelse af referat fra mødet den 1. april 
Referatet blev godkendt. 
 

6. Referat fra sidste møde 
- 
 

7. Endelig gennemgang af mærkesager  
Kommunikationsudvalget besluttede at samle alle fire mærkesager i én.  
 

8. Iværksættelse af Ældrerådets facebookside 
Karen og Jesper tilbød at stå for etableringen af facebooksiden. Karen udarbejder 
”regelsæt” for siden, og Susan og Dorte spørger Kirsten, om hun vil deltage i en 
videohilsen til lancering af facebooksiden (Jesper laver drejebog / udkast til 
talepunkter). 
 

9. Revision af Ældrerådets hjemmeside 
Jesper præsenterede kommunikationsafdelingens forslag til revision af 



2 

 
 
 

 

hjemmeside, der bl.a. indebærer at nyheder og høringssvar flyttes frem på siden. 
Der var enighed om, at det var en god idé, og det blev aftalt, at Dorte giver 
kommunikationsafdelingen OK til at gennemføre ændringerne.  
 
Kommunikationsudvalget besluttede, at Karen og Jesper inviterer alle 
fagudvalgsformænd til et minikursus i kommunikation, i forlængelse af et 
forretningsudvalgsmøde, mhp. at de kan bidrage aktivt med at producere 
nyheder til hjemmesiden. Ift. høringssvar blev det aftalt, at det skal fremgå af 
”nyheden” / overskriften på hjemmesiden hvad Ældrerådet mener om forslaget. 
 

10. Initiativer og arbejdsopgaver i forbindelse med kommunevalget og 
kommunikationsudvalgets og ældrerådets involvering 

Kommunikationsudvalget gennemførte en kort brainstorm der resulterede i 
følgende ideer og forslag: 

- Invitere repræsentanter for de politiske partier til på skift at deltage i 
Ældrerådets møder i efteråret for at høre, hvad de vil gøre for ældre (+60-
årige) i København og fortælle dem om Ældrerådets arbejde 

- Afholde videomøde, hvor ældre borgere kan spørge ind til Ældrerådets 
arbejde 

- Afholde seniorfestival 
 
Kommunikationsudvalget besluttede, at punktet vedr. initiativer i forbindelse med 
kommunalvalget skal være et fast punkt på dagsordenen på 
kommunikationsudvalgets møder fremover. 
 
Susan fortalte at seniorrådet i Sydhavnen holder to vælgermøder hhv. den 31. 
oktober og den 7. november, hvor alle er velkomne. Derudover afholder 
Ældrerådet sammen med de øvrige ældreorganisationer et valgmøde den 11. 
november. 
  

11. Nyt punkt – Karens forslag til mission, vision og værdier 
Umiddelbart inden mødet sendte Karen en mail med tekstnæreforslag til 
justering af mission, vision og værdier, og kommunikationsudvalget besluttede at 
behandle forslaget som et ekstra punkt på dagsordenen. 
 
Kommunikationsudvalget drøftede Karens forslag og besluttede, at Karen skulle 
tilpasse formuleringerne på baggrund af kommentarerne på mødet. [Karen har 
efterfølgende sendt et opdateret forslag]. 
 

12.  Eventuelt 
- 


